
Acta de la sessió  de la Junta Districte Marítim

Data: 06 de febrer de 2025
Número: 02/2025
Caràcter: Ordinària
Hora: 19:00h
Lloc: Sala Reunions Tinença d'Alcaldia Grao

ESTER GINER HIDALGO PRESIDENTE

CRISTIAN RAMÍREZ MARTÍNEZ VICEPRESIDENT (REGIDOR PP)

MARICARMEN RIBERA SORIANO VOCAL (REGIDOR PSOE)

MARIA VALVERDE DAMIÁ VOCAL (VEÏNA DESIGNADA PP)

JORGE BEGUES LIROLA VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)

ERIC DOLS RAMOS VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)

JOSE CARLOS MAS VOCAL (REPRESENTANT AAVV MERIDIÀ)

SAMANTA CASTILLO ROSETE VOCAL (VEÍ DESIGNAT VOX)

ANTONIA MIRALLES CUMBA VOCAL (REPRESENTANT AC UNIO MUSICAL)

MARISA MIRALLES CUMBA VOCAL (AC  CORAL POLIFÒNICA)

TICA PALAU CAMPOS VOCAL (REPRESENTANT AAVV EL FARO)

ANA RAGA CASES VOCAL (AMPA CEIP EL PINAR)

ROMAN SIMÓ GÓMEZ SECRETARIO

Excusen assistència: Samanta Castillo Rosete (VOX)

No assistixen: Santiago Vargas Sanz (AAVV Marjaleria)

Orde del dia:

1.- Aprovació acta sessió anterior

2.- Respostes a preguntes  anteriors

3.- Programació Carnestoltes

4.- Reforma Centre Cultural “La Marina”

5.- Precs i preguntes
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En el  Saló  de  Reunions  de  la  Tinença  d’Alcadia  del  Grau de  Castelló,  sent  les 
19:00h del dia 6 de febrer de 2025 sota la presidència de l'Excel·lentíssima Senyora tinenta 
d'alcalde Ester Giner Hidalgo, es reunixen els senyors i senyores abans esmentats a fi de 
celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència com a 
secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la sessió. 

1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a la 
redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el  2 de desembre de 2024.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- CONTESTACIÓ PREGUNTA ANTERIORS SESSIONS

1 Preguntes realitzades per la Sra Ribera:

1.1 La  Sra.  Ribera  s'havia  queixat  que  el  carregador  per  a  cotxes  elèctrics  no 
funcionava

La Sra presidenta va informar que ja funcionava.

2 Preguntes realitzades pel Sr Mas

2.1  El Sr Mas havia preguntat quan s'anava a començar a posar llums d'abalisament 
en la zona de Marjaleria.

La Sra presidenta va informar que el desembre passat es va abalisar en: Cmno 
Bovar – 7 punts  de llum - , Cmno Caliz – 3 punts -  i Cmno Segon Canal – 5  
punts - .Cost d'inversió: 68.300€.

Va afegir que tal com es vagen col·locant anirà informant.

2.2   El Sr Mes havia sol·licitat que se substituïra una taula de pícnic que havia sigut  
cremada al Parc Meridià.

La Sra. Giner el va informar que en pròximament anava a entrar una empresa 
nova de manteniment a la qual se li sol·licitaria la substitució de la taula

3.- PROGRAMACION CARNESTOLTES

La Sra Giner va anunciar que  eixe mateix dia havia sigut aprovada la programació 
del Carnestoltes per part del Consell Rector. Va afegir que bàsicament el programa seguia 
el camí marcat pels d'anteriors anys, ja que funcionava molt bé: “Crida” el divendres en 
Tinença Alcaldia i actuació divendres a la nit (Drag Queens). El dissabte al matí Desfilada 
Infantil amb actuacions posteriors en Parc Panderola i  a la vesprada la Gran Desfilada i 
lliurament de premis en Sala Grau, on hi haurà actuacions nocturnes (Orquestra Belladona 
i DJ fins a les 05:00h, igual que el divendres). Dissabte a la vesprada i diumenge al matí,  
tallers  infantils  i  concurs  “Disfressa't  amb  la  teua  mascota”  en  Pça  Josefina  López.  El 
diumenge a la vesprada “Enterrament de la Sardina” i fi de festa.
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4.- REFORMA CENTRE CULTURAL “LA MARINA”

La Sra presidenta va comentar als presents que el dia anterior hi havia hagut una 
reunió amb les associacions “residents” en el centre per a explicar-los en què anava a 
consistir la reforma. 

Va començar dient que, independentment de la reforma, pròximament s'anava a 
instal·lar wifi en el centre,  i que la cosa estava ja en marxa.

Quant a la reforma, va comentar que l'escenari de la Sala d'actes anava a ampliar-
se 1m i que es retiraria la primera fila de butaques (unes 10). Va afegir que s'anava a  
netejar  l'edifici  per  fora  i  a  pintar-se  per  dins,  substituint-se  a  més  el  sistema  de 
climatització de la Sala d'actes, el del Hall i el de les dos sales de baix (UMG i Dolçainers). A  
més es canviarà la coberta de la Sala d'actes i es retiraran totes les cadires per a canviar la  
moqueta  i  arreglar  i  entapissar  les  cadires.  Va  finalitzar  dient  que  la  falsa  teulada  de 
l'entrada es convertirà en un sostre verdader perquè la gent no es banye si plou. 

La Sra Palau va suggerir que si s'àmplia l'escenari s'afigen llums perquè no queden 
zones fosques.

La Sra Marisa Miralles va suggerir que s’adequarà l'escenari per a poder fer teatre 
ja  que  no  hi  havia  teló  ni  zona  de  fòrum..etc,  per  la  qual  cosa  resultava  difícil  fer 
representacions teatrals.

La Sra Giner va respondre que l'obra, per a la qual en un principi havien 250.000€  
pressupostats acabarà constant quasi 400.000€ i que s'ha optat per realitzar les obres mes 
importants,  ja  que  feia  molts  anys  que  no  es  realitzava  cap  i  estava  en  molt  males 
condicions, però que a poc a poc s'aniran implantant les millores suggerides.

4.- PRECS I PREGUNTES

La Senyora Ribera va sol·licitar que es netejara la part de fora de l'església de Sant 
Pere perquè està molt bruta a causa de les deposicions dels coloms.

Va contestar la Sra Giner que ja ho havia sol·licitat.

Va comentar a més que els veïns es queixaven que en la Avda Ferrandis Salvador,  
a  l'altura del  24,  hi  havia  moltes  rajoles  trencades que eren perilloses  quan anaven a 
caminar.

Va contestar la Sra Giner que ho comunicaria al departament competent.

La  Sra  Ribera va  sol·licitar  que els  tècnics  de mobilitat  feren un informe que 
assenyalara els passos de vianants mes perillosos i que estos es peraltassen per a impedir  
atropellaments com el que havia succeït la setmana passada.

La Sra Ribera va comentar que a la porta principal del CEIP La Marina hi havia un 
arbol podrit pel tronc i va sol·licitar que es retirara per a evitar mals majors.

Va  comentar  també  que  en  la  PÇa  Font  de  la  Barrassota  hi  havia  moltes 
llambordes soltes i que caldria reparar-los.

La Sra Ribera va voler saber quan anaven a demolir l'edifici en ruïnes de la Avda 
Serrano Lloberes.
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Va contestar la  Sra Giner que de moment no es podia obligar als propietaris, ja 
que estos processos tenien uns terminis marcats i de moment no es podia sol·licitar la 
demolició, però quan es compliren els terminis es duria a terme.

La Sra Ribera va contar que en la zona del pàrquing de Mercadona va veure a uns 
treballadors de l'ajuntament instal·lant un tub en el clavegueram i va sol·licitar saber de 
què es tractava.

La  Sra  Giner  le  va  dir  que  eixa  zona  era  de  l'Autoritat  Portuària  i  que   els 
treballadors  portaven  la  samarreta  de  les  empreses  que  treballen  per  a  l'ajuntament, 
perquè hi ha moltes empreses que treballen per als dos i no es canvien l'uniforme quan 
fan tasques relacionades amb el port.

La Sra Ribera va preguntar quan s'anava a produir la licitació del bar de la AJ La  
Panderola i si estaria obert a tothom.

Va  contestar  la  Sra  Giner que  encara  no  s'havien  elaborat  els  plecs  i  que, 
efectivament, serà una licitació oberta.

La  Sra Ribera va comentar que els veïns s'havien queixat dels 2€ que es van 
cobrar per got el dia de cap d'any.

La  Sra Giner va reconéixer que va ser un error seu per no negociar els preus, 
però que quan es va adonar parle amb l'encarregat i es va solucionar el problema, afegint 
que per a Carnestoltes ja estaven negociats els preus.

La Sra Raga va preguntar en què estat es trobava la instal·lació d'un semàfor en 
el pas de vianants conflictiu de Avda Harley Davidson.

Va contestar la Sra Giner que ho preguntaria.

La Sra Raga va comentar que a la platja de gossos succeïen abocaments d'aigües.

Va contestar la Sra Giner que eixa platja de la qual la Sra Raga parlava era l'antiga 
platja de gossos, on desembocava la séquia Antrilles i que en la nova no hi havia abocats ja 
que estava situada enfront del planetari.

En el primer tram de la Avda Harley Davidson no hi ha papereres va comentar la  
Sra Raga.

Va contestar la Sra Giner que sol·licitaria que s'instal·laren.

La Sra Raga dijo que  tenia queixes que pels carrers perpendiculars a la C/Zarauz 
(Anluja..etc) no passaven els escombrariaires ni els bufadors de fulles.

La  Sra  Giner  va  contestar  que  discrepava  perquè  algunes  vegades  anava  a 
passejar per allí i havia vist tant a escombrariaires com a sopladores.

La  Sra  Palau va  comentar  que segurament  el  problema era  que estàvem en 
època de caiguda de fulles i encara que l'arreplegares, a l'estona estava igual.

La  Sra  Raga va  dir  que  els  veïns  de  la  C/Gravina  10  li  havien  demanat  que 
sol·licitara que es fumigara contra les paneroles al seu carrer.

Va contestar la Sra Giner que ho sol·licitaria.

El Sr Mas va preguntar d'on venia l'orde que prohibia cremar restes de poda.

La Sra Giner va dir que de Conselleria.

El Sr Mas va dir que perquè a Castelló no es podia i en els altres pobles si.
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Va contestar  el  Sr  secretari que si  era  una normativa autonòmica tindria  un 
termini d'implantació i  que transcorregut este termini s'hauria de respectar en tots els 
pobles de la comunitat i que segurament no la implantarien tots alhora sinó que cada un 
ho faria quan estimara oportú – sempre respectant els terminis - .

El Sr Mas va preguntar si s'havia decidit com eliminar el problema de l'excés de 
velocitat en la zona del va riure.

La Sra Giner va dir que ho preguntaria.

El Sr. Mas es va queixar que tots els dies veia a la policia local tots els dies en el  
Cmno Serradal i en Avda Ferrandis Salvador però que per la Marjaleria  no passava mai.

El Sr Mas va dir que el va riure no s'havia acabat de netejar del tot i va preguntar 
si es finalitzaria la neteja.

El Sr Begues va dir que segurament era perquè a l'haver aigua no podien entrar 
les màquines.

La Sra Giner va dir que de tota manera ho preguntaria.

El  Sr Mas es va queixar que hi havia moltes piscines privades que estaven amb 
aigua  estancada  i  que  quan isquera  el  sol  seria  focus  de  mosquits  i  va  sol·licitar  que 
l'ajuntament el solucionara.

La  Sra Marisa Miralles va dir que quan anava a passejar veia que les restes de 
poda romanien molt de temps sense ser arreplegats i va preguntar qui era el responsable 
d'eixa poda.

La Sra Giner va contestar que evidentment del propietari, però si eren abocats 
il·legals, fins que l'ajuntament no detectava l'abocament romania ací.

La  Sra Miralles va comentar que havia desaparegut el banc d'aliments i que hi 
havia gent del Grau molt necessitada que pel fet que no podia desplaçar-se a Castelló 
estava perdent l'oportunitat d'adquirir els vals d'aliments.

La  Sra Miralles  es va queixar que moltes persones portaven els gossos solts al 
Parc de la Pineda.

La Sra Giner va dir que li ho comentaria a policia local.

I  sent  els  21:00h de la  data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  mes 
assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari en 
done fe i,  per  deixar-ne constància,  alce la  present  acta que firme al  costat  de la  Sra 
Presidenta de la Junta Municipal de Districte.
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